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Resultat d'una campanya
Una R . O. in teressan tíssim a per  als m etges d ’h osp ita ls

r
O TS els companys recordaran que en el número anterior d’aquest “ But
lletí’ ’ publicàvem els pi'incipals documents relatius a l’afer —  que per 
espai de dos anys apassionà la classe mèdica de Barcelona —  sobre la 
provisió de les places de metge en els Hospitals. La unanimitat entre nosaltres ha 

estat absoluta, i hem tingut la sort d’interessar als metges de Madrid, com ho 
demostra en haver-se posat al costat nostre, en absolut i amb tot entusiasme. La 
Comissió que es traslladà a Madrid, composta pel President del Collegi i els doc
tors Corachàn i Trias de Bes, no sols oïren paraules encoratjadores dels metges 
madrilenys, ans s’oferiren personalment per ajudar-los en les esferes governa
mentals. L ’acollida que els feren en el Ministeri de la Governació els sorprengué 
agradosament, en veure que el que aleshores era ministre, el senyor Matos, cop
sava a bastament el problema que li plantejaren, i els prometia una solució d’acord 
umb la seva petició.

Poc podíem esperançar-nos que aquesta tingués efecte tan aviat i, precisa- 
•nent, des d’un lloc on era ja llegendari que totes les qüestions sanitàries eren 
ajornades ad calendas, si no eren tractades amb pregon menyspreu.

F.l dia 19 del mes passat, en la Secretaria del Col·legi, es rebé la gratissima 
nova i, val a dir-ho, fou rebuda amb cert escepticisme, puix ens costava de creure 
que poguéssim assolir una victòria franca i decisiva en tan poc temps.

La confirmació la tenim en la següent comunicació que ha rebut l’Ajunta- 
wtent de Barcelona del Ministeri de la Governació i que copiem íntegrament:

“ i-° Que para la provisión de plazas de Médico numerario de los Hospita
ls y Establecimientos de Beneficencia provincial y municipal y los de Beneficen-


